


Lugupeetud jalgpallisõbrad!
Eesti meeste koondise mängud 2024. aasta Euroopa meistrivõistluste 
valikgrupis on jõudnud lõpusirgele, kui pidada on jäänud kolm 
kohtumist, millest kaks kodus – Aserbaidžaani ja Austriaga – ja üks 
võõrsil – Rootsiga. Valikgrupi kaudu finaalturniirile pääsemise 
võimalust Eestil enam ei ole, sest Belgia ja Austria on teistest ette võimalust Eestil enam ei ole, sest Belgia ja Austria on teistest ette 
rühkinud, ent meie jaoks on veel väga palju mängus. Esmajoones on 
järgmistes kohtumistes ülesanne parandada eelmise koondisenädala 
vead ning sõltuvalt valiksarja tulemustest on võimalus järgmise aasta 
märtsis võidelda finaalturniiri koha eest sõelkohtumistes, kus varem 
on meeste koondis mänginud ühe korra.
 
Oktoobrikuu koondiseakna esimese vastase Aserbaidžaaniga lõppes Oktoobrikuu koondiseakna esimese vastase Aserbaidžaaniga lõppes 
juunis Bakuus toimunud esimene omavaheline mäng 1:1 viigiga. 
Valiksarja loosimiseks olid aserid meist asetatud 11 kohta kõrgemale, 
kuid läbi aegade oleme omavahelistest mängudest võitnud kolm, 
kaotanud ühe ning viigistanud viis. 
 
Meie teise oktoobrikuise vastase Taiga oleme kahel korral kohtunud Meie teise oktoobrikuise vastase Taiga oleme kahel korral kohtunud 
võõrsil 2000. aastate alguses. Seekordne matš A. Le Coq Arenal on 
üks väheseid maavõistlusi, mida Eesti koondis saab aasta jooksul 
pidada, sest tavapäraselt on tegu valikkohtumiste, Rahvuste liiga või 
Balti turniiriga. See fakt aga ei vähenda kuidagi mängu olulisust.  
 
Soovin tunnustada neid inimesi, kes on Eesti meeste koondise 
kodumängu korraldamise taga. Kümned jalgpalliliidu töötajad ja sajad kodumängu korraldamise taga. Kümned jalgpalliliidu töötajad ja sajad 
partnerid on need, kes vastutavad mänguväljaku ettevalmistuse, 
festivaliala ülesehituse, hea külastajakogemuse, turvalisuse ja kõige 
muu taolise eest. Töö on olnud kõrgetasemeline ja väärib tunnustust.
 
Kõrget korralduskvaliteeti ja suurt pealtvaatajate huvi on märganud ka Kõrget korralduskvaliteeti ja suurt pealtvaatajate huvi on märganud ka 
UEFA, kes usaldas Eesti Jalgpalli Liidule 2026. aasta U17 vanuseklassi 
noormeeste finaalturniiri võõrustamise. Otsus on eriline, sest lühikese 
aja jooksul on tegu juba neljanda UEFA suurvõistlusega, mis Eestis 
toimub: 2012. aastal võõrustasime U19 vanuseklassi noormeeste 
finaalturniiri, 2018. aastal UEFA Superkarikafinaali ning tänavu U17 finaalturniiri, 2018. aastal UEFA Superkarikafinaali ning tänavu U17 
vanuseklassi tüdrukute finaalturniiri. UEFA on teadlik Eesti Jalgpalli 
Liidu seisukohast, et Venemaa koondised ei ole Eestisse oodatud ja 
Eesti koondised Venemaaga ei mängi. Seetõttu puudub igasugune 
võimalus, et Eestis toimuvale finaalturniirile saaks Venemaa 
kvalifitseeruda ning et Eesti ja Venemaa jalgpalliplatsil kohtuks.
 
Edukat jalgpallisügist!Edukat jalgpallisügist!
 

AIVAR POHLAK
Eesti Jalgpalli Liidu president 









Festivaliala avatakse kell 16, Gram-Of-Fun astub 
lavale 16.45. Festivalialal tervitab külalisi maskott Siil 
ning tühjade kõhtude ja joogipoolise eest kannab 
hoolt Amps. Huvilistele on uudistamiseks välja 
pandud ABC Motorsi sõidukid. Festivalialalt leiab ka 
põnevaid atraktsioone, kus saab panna proovile oma 
täpsuse ja osavuse. Jalgpallisõpru ootab fännikaup, 
mida saab soetada festivalialal asuvatest 
müügitelkidest. Alal liiguvad ringi ka jalgpalliliidu 
vabatahtlikud, kes müüvad mängukavasid ja värvivad 
soovijatel põsed sinimustvalgeks.

Õige lahingumeeleolu loomisele aitab kaasa ka 
A. Le Coqi löögirühm, kes saadab trummirütmide 
saatel pealtvaatajad staadionile. Festivaliala 
lõpetab tegevuse 45 minutit enne avavilet – kell lõpetab tegevuse 45 minutit enne avavilet – kell 
18.15 –, kui kõigil külastajatel palutakse leida 
avatseremooniaks tribüünidel oma istekohad. 
Eesti – Aserbaidžaani mängu avavile kõlab kell 
19.00.

17. oktoobril toimuval Eesti – Tai maavõistlusmängul 17. oktoobril toimuval Eesti – Tai maavõistlusmängul 
avatakse staadioni väravad kell 17. A. Le Coq Arena 
nurgatribüünile üles seataval laval astuvad üles DJ 
Andres Puusepp ja DJ Sven Arusoo, kes loovad 
meeleolu hoogsate ja armastatud muusikapaladega. 
Mängu avavile kõlab kell 19.00.

Gram-Of-Fun on Eesti ansambel, mis 
alustas tegutsemist 2017. aastal. Ansambel aval-
das mullu oma esimese albumi „To The Great 
Unknown”, mis pärjati tänavustel Eesti 
Muusikaauhindadel aasta debüütalbumi tiitliga. 
Samal auhinnagalal nimetati Gram-Of-Fun ka 
aasta ansambliks. Ansambli koosseisu kuuluvad 
Kristel Aaslaid, Dr. PhilGood, Martin Kuut, Kostja 
Tsõbulevski, Jaan Jaago, Frederik Küüts ja Mattis 
Kirsipuu.

Kristel Aaslaid ütles, et Gram-Of-Funi koosseisu Kristel Aaslaid ütles, et Gram-Of-Funi koosseisu 
kuulub mitu suurt jalgpallisõpra. „Poisid on väga 
suured fännid! Mina naudin seda, kui keegi miskit 
fännab. Mulle meeldib olla seltskonnas, kui 
jalgpalli vaadatakse – tore on näha elevust ja jalgpalli vaadatakse – tore on näha elevust ja 
seda, kuidas mängudele kaasa elatakse,” rääkis 
Aaslaid. „A. Le Coq Arena on kontserdipaigana 
meie jaoks eriline. Loodetavasti on kõigil 
emotsioonid enne mängu mõnusalt laes ja 
lastakse end muusikal enne pingelist hetke 
rahustada. Oleme kõik väga elevil, eriti poisid, kes rahustada. Oleme kõik väga elevil, eriti poisid, kes 
ootavad pikisilmi mängu nägemist.”

Tunniajase kontserdi vältel kütavad jalgpallisõpru Tunniajase kontserdi vältel kütavad jalgpallisõpru 
üles Gram-Of-Funi repertuaari hoogsamad lood. 
„Kindlasti saab kuulda mõnusat, tempokat ja 
tantsurütmis muusikat, et publik saaks sarnaselt 
mängijatele end mänguks soojaks. Loodetavasti 
on ka ilm ilus, et kontserdil oleks mõnus koos 
tantsu lüüa ning puusad lahti ja käed soojaks 
teha, et kõik liigesed tribüünidel juubeldamiseks 
valmis oleksid!” ütles Aaslaid lõpetuseks. 

EESTI-
ASERBAIDŽAANI 
mängu festivalialal esineb 

Foto: Marleen Muhuste
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ASERBAIDŽAANI KOOSSEIS
Väravavahid

Shakhrudin Magomedaliev (12.06.1994) – Adana Demirspor (TUR) 22/0
Salahat Aghayev (04.01.1991) – FK Sabail 21/0
Rashad Azizli – FK Qabala 0/0

Kaitsjad

Anton Kryvotsiuk (20.08.1998) – Daejon Hana (KOR) 32/1
Hojjat Hojjat Haghverdi (03.02.1993) – Neftchi Baku 20/1
Toral Bayramov (23.02.2001) – Qarabag FK 15/0
Elvin Jafarguliyev (26.10.2000) – Qarabag FK 13/1
Rahil Mammadov (24.11.1995) – Qarabag FK 12/0
Jalal Huseynov (02.01.2003) – Arda Kardzhali (BUL) 10/0
Gismat Aliyev (24.10.1996) – Zira FC 4/0
Bakhtiyar Hasanalizada (29.12.1992) – Tuzlaspor (TUR) 3/0
Yusif Yusif Nabiyev (03.09.1997) – FK Sabail 1/0

Poolkaitsjad ja ründajad

Ramil Sheydaev (15.03.1996) – Buriram United (THA) 56/9
Emin Makhmudov (27.04.1992) – Neftchi Baku 42/11
Mahir Emreli (01.07.1997) – Dinamo Zagreb (CRO) 42/5
Renat Dadashov (17.05.1999) – Hatayspor (TUR) 24/2
Aleksei Isaev (09.11.1995) – Sabah FK 16/1
Joshgun Joshgun Diniyev (13.09.1995) – Ümraniyespor (TUR) 16/0
Filip Ozobic (08.04.1991) – Neftchi Baku 12/1
Elvin Jamalov (04.02.1995) – Sabah FK 12/0
Musa Gurbanli (13.04.2002) – Djurgårdens IF (SWE) 9/1
Ozan Can Kökcü (18.08.1998) – FC Eindhoven (NED) 6/0
Rustam Akhmedzade (25.12.2000) – Zira FC 5/0
Emil Safarov (30.10.2002) – FK Qabala 2/0
Nariman Nariman Akhundzada (23.04.2004) – Qarabag FK 0/0

Gianni De Biasi
PEATREENER





TAI KOOSSEIS
Väravavahid

Kampon Pathomakkakul (20.07.1992) – Ratchaburi FC 7/0
Chirawat Wangthaphan (21.07.1998) – Khon Kaen United FC 0/0
Sumethee Khokpho (05.11.1998) – Port FC 0/0

Kaitsjad

Tristan Do (31.01.1993) – Muangthong United FC 48/0
Adison Adison Promrak (21.10.1993) – Ratchaburi FC 32/0
Kritsada Kaman (18.03.1999) – Chonburi FC 26/0
Yusef Elias Dolah (24.04.1993) – Bali United (IDN) 9/1
Jakkapan Praisuwan (16.08.1994) – BG Pathum United FC 9/0
Chatmongkol Rueangthanarot (09.05.2002) – Chonburi FC 4/0
James Beresford (17.04.2002) – Uthai Thani FC 0/0

Poolkaitsjad ja ründajad

Bordin Bordin Phala (20.12.1994) – Port FC 34/6
Phitiwat Sookjitthammakul (01.02.1995) – BG Pathum United FC 22/0
Weerathep Pomphun (19.09.1996) – Muangthong United FC 21/0
Channarong Promsrikaew (17.04.2001) – Chonburi FC 10/1
Picha Autra (07.01.1996) – Muangthong United FC 5/0
Teerasak Poeiphimai (21.09.2002) – Port FC 4/0
Chanukun Karin (24.04.1997) – Port FC 1/0
Chakkit Chakkit Laptrakul (02.12.1994) – PT Prachuap FC 1/0
Athit Stephen Berg (11.01.1998) – Nakhon Pathom United FC 0/0
Yotsakon Burapha (08.06.2005) – Chonburi FC 0/0
Benjamin James Davis (24.11.2000) – Chonburi FC 0/0
Purachet Thodsanid (09.05.2001) – Muangthong United FC 0/0

Alexandré Pölking
PEATREENER









Eesti – Aserbaidžaani EM-valikmängu eel esitab hümni Vox Populi ja MUBA segakoor. 
Dirigent Janne Fridolini juhtimisel esitavad A. Le Coq Arenal Eesti hümni kahe segakoori 
noored lauljad. Fridolin on tunnustatud ja hinnatud dirigent, kellele omistati mullu Valgetähe 
V klassi teenetemärk suure panuse eest Eesti koorimuusika ja muusikahariduse 
edendamisse. Noorte segakoor Vox Populi on Eesti hümni koondisemängu eel esitanud ka 
viis aastat tagasi, kui 2018. aasta oktoobris kohtus Eesti Rahvuste liigas Ungariga. 

Vox Populi ja MUBA ühendkoor esitab hümni kell 18.45, 15 minutit enne Vox Populi ja MUBA ühendkoor esitab hümni kell 18.45, 15 minutit enne 
Eesti – Aserbaidžaani kohtumise avavile kõlamist.

Hümni esitab
Vox Populi ja 
MUBA segakoor 





9. oktoobril Viru keskuse esimesel korrusel asuvas 
Nike Esinduskaupluses toimunud 

üritusel räägiti eesolevast EM-valikmägust 
Aserbaidžaaniga ja maavõistlusest Taiga. 
Kõigil huvilistel oli võimalik teha Eesti 

koondise mängijatega ühispilte ning küsida 
autogramme kohapeal jagatavatele 

autogrammikaartidele.autogrammikaartidele.

Viru keskus kandis ürituse toimumispaigana 
ajaloolist tähendust. Nimelt asus praeguse 

kaubanduskeskuse asumispaigas 
möödunud sajandil Kalevi staadion, kus 

Eesti rahvuskoondis mängis 
aastatel 1923–1925 kokku kaheksa kohtumist.

KOONDISLASED KOHTUSID 
NIKE ESINDUSKAUPLUSES 

FÄNNIDEGA

Fotod: Katariina Peetson



Eesti ja Aserbaidžaan on varasemalt kohtunud 
üheksal korral, esimene kohtumine jääb aastasse 
1996. Kuigi läbi aastate on tegu olnud vägagi 
võrdväärse vastasseisuga, on Eestil kanda kerge 
favoriidikoorem: varasematest mängudest on 
võitjana välja tuldud kolmes kohtumises, 
Aserbaidžaan on võitnud korra ning viiki on 
mängitud viiel korral.mängitud viiel korral.
 
Läbi aastate on kahe peale kokku löödud 15 Läbi aastate on kahe peale kokku löödud 15 
väravat, millest 9 on oma nimele kirjutanud Eesti 
ja 6 Aserbaidžaan. Meie koondise eest on selle 
vastase vastu väravaid löönud 8 erinevat meest, 
kelle seas on praegustest koondislastest Sergei 
Zenjov ja Rauno Sappinen.
 
Suurem osa omavahelistest kohtumistest on Suurem osa omavahelistest kohtumistest on 
aset leidnud eelmisel sajandil. Kusjuures 
käimasoleva aastatuhande kolm omavahelist 
mängu on seni toimunud umbkaudselt iga kümne 
aasta tagant: vastamisi on mindud 2002., 2013. 
ja 2023. aastal.
 
Nendes kolmes kohtumises pole Eesti Nendes kolmes kohtumises pole Eesti 
kaotusvalu tundma pidanud. Kui nii 2002. aastal 
kui tänavu lepiti viiki, siis 2013. aasta kohtumises 
õnnestus Eestil võita seisuga 2:1. Nagu mõlema 
koondise peatreenerid toona ütlesid, võitis 
kohtumise meeskond, kes suutis vastase 
eksimused edukamalt ära kasutada. Nii asus eksimused edukamalt ära kasutada. Nii asus 
Aserbaidžaan vahetult enne vaheajavile kõlamist 
eestlaste ebaõnnestunud tagasisöödu järel 
juhtima, ent 54. minutil sai Sergei Zenjov uhkes 
üksinduses seisu viigistada ning 12 minutit hiljem 
vormistas nurgalöögiolukorras vastase poolt 
katmata Joel Lindpere peaga võiduvärava.
 

Viimati mängiti omavahel selle aasta juunis Bakuus. 
Mängu avapoolaega valitses Eesti, kes 
alustas aktiivselt ning teenis mitmeid võimalusi ja 
nurgalööke. Neist ühes õnnestus ka skoor avada: 27. 
minutil toimetas Konstantin Vassiljev 
nurgalöögist palli karistusalasse ning Martin Milleri nurgalöögist palli karistusalasse ning Martin Milleri 
löögi suunas peaga väravasse Rauno Sappinen, kelle 
jaoks oli tegu 12. väravaga meeste koondises. Kuigi 
Eesti oli avapoolajal ohtlikum, tõi Aserbaidžaani 
peatreener teiseks kolmveerandtunniks väljakule peatreener teiseks kolmveerandtunniks väljakule 
värskeid jalgu ning tegi vangerdusi, mis muutsid 
mängu dünaamikat. Aserbaidžaan viigistas 62. 
minutil nurgalöögi järel, kui Eesti kaitsjad ei suutnud 
markeerida palli peaga võrku toimetanud 
Anton Kryvotsyuki.

EESTI  
ASERBAIDŽAANI 
KOHTUMISED LÄBI AEGADE

16.02.1996 Eesti – Aserbaidžaan 0:0

01.03.1997 Eesti – Aserbaidžaan 2:0
Väravad: Marko Kristal, Indrek Zelinski

04.06.1997 Eesti – Aserbaidžaan 1:0
Värav: Urmas Kirs

16.05.1998 Eesti – Aserbaidžaan 0:0

28.11.1998 28.11.1998 Aserbaidžaan – Eesti 2:1
Väravad: Ceyhun Sultanov, 
Xaqani Mammadov (pen.) – Urmas Kirs

06.03.1999 Eesti – Aserbaidžaan 2:2
Väravad: Kristen Viikmäe, Erko Saviauk – 
Qurban Qurbanov, Vyaçeslav Liçkin

03.07.2002 Eesti – Aserbaidžaan 0:0
15.11.2013 15.11.2013 Eesti – Aserbaidžaan 2:1
Väravad: Sergei Zenjov, Joel Lindpere – 
Rauf Aliyev

17.06.2023 Aserbaidžaan – Eesti 1:1
Väravad: Anton Kryvotsyuk – Rauno Sappinen





Eesti ja Tai on omavahel palliplatsil kohtunud 
ainult kahel korral: täpsemalt aastatel 2000 ja 
2004. Mõlemad kohtumised peeti Bangkokis 
toimunud Kings Cup turniiridel, seega on 
seekordse vastasseisu puhul tegu tailaste 
esimese kokkupuutega Eesti musta mulla ja 
rõske ilmaga.

Eesti ja Tai esimene omavaheline vastasseis Eesti ja Tai esimene omavaheline vastasseis 
leidis aset 2000. aasta veebruarikuus. Napi 1:2 
kaotuse saanud eestlastele sai saatuslikuks 
kahvatu avapoolaeg, mille jooksul jäeti enda head 
võimalused kasutamata ning Pipat Thonkanya 
23. ja 35. minuti tabamustest lubati vastasel 
vaheajale minna kaheväravalises eduseisus. Kuigi vaheajale minna kaheväravalises eduseisus. Kuigi 
teisele kolmveerandtunnile tulid eestlased vastu 
uue hingamisega, jäi kaotusseisu seljatamisest 
õige pisut puudu. Eesti värav sündis 
penaltilöögist, mille realiseeris Martin Reim, ent penaltilöögist, mille realiseeris Martin Reim, ent 
toonaste mängureportaažide kohaselt jätsid 
Malaisia kohtunikud tailased karistamata veel 
vähemalt kahe 11-meetri karistuslöögi väärilise 
vea eest.

Sama turniir viis Eesti ja Tai kokku ka 2004. aasta 
novembris. Erinevalt neli aastat varem toimunud 
kohtumisest normaalajal väravaid ei löödud, 
mistõttu otsustati kohtumise võitja 
penaltiseerias. Otsustavaks löögiks astus palli penaltiseerias. Otsustavaks löögiks astus palli 
taha eelmises mängus penalti realiseerinud 
Martin Reim, kelle löögi suutis Tai puurilukk sel 
korral tõrjuda. Penaltiseeriast enam jäid 
toonaseid koondislasi kripeldama lõpuminutitel 
kasutamata jäetud võimalused: „Penaltid 
penaltideks, lõpus tekkinud mitmest võimalusest penaltideks, lõpus tekkinud mitmest võimalusest 
pidanuks vähemalt ühe ära kasutama. 
Alustasime luuravalt, aga teadnuks vastasest 
rohkem, võinuks ilmselt alguses suurema 
hurraaga selga lennata!” rääkis Raio Piiroja toona 
Õhtulehele. Kes teab, kuidas lõppenuks 30 
soojakraadiga toimunud kohtumine siis, kui 
normaalaja järel oleks mängitud ka lisaaeg…normaalaja järel oleks mängitud ka lisaaeg…

25.02.2000 Tai – Eesti 2:1
Väravad: Pipat Thonkanya (2) – Martin Reim (pen.)
30.11.2004 Tai – Eesti 0:0 (pen. 4:3)

EESTI - TAI
KOHTUMISED LÄBI AEGADE





HENRI ANIER: 
Peame olema valmis Tai 
mängijate tehnilisuseks 
ja kiiruseks
17. oktoobril võõrustab Eesti koondis 
A. Le Coq Arenal toimuvas 
maavõistlusmängus Taid, kellega mindi maavõistlusmängus Taid, kellega mindi 
viimati vastamisi ligi 20 aastat tagasi. Tai 
jalgpallikultuuriga on hästi kursis meeste 
koondise ründaja Henri Anier, kes kuulus 
möödunud hooajal sealse kõrgliigaklubi 
Muangthong Unitedi ridadesse. Lisaks Taile 
on Anier Aasia riikide seast klubijalgpalli 
mänginud ka Hong Kongis, kus tegutseb 
Lee Mani ridades praegugi, ning 
Lõuna-Koreas, kus pallis 2019. aastal.

1. Tai jalgpallikultuur on sulle tänu sinu 
eelmisele koduklubile Muangthong 
Unitedile tuttav. Kuidas sa sealset jalgpalli 
oma kogemuse põhjal kirjeldaksid?

Tai jalgpall on heal tasemel: mäng on 
tempokas, mängijad tehnilised ja osavad. 
Rõhku pannakse maast mängule ning 
võrreldes Euroopa liigadega ei ole mäng võrreldes Euroopa liigadega ei ole mäng 
ehk nii füüsiline. Kindlasti ootame rasket 
mängu ja isiklikult ootan seda suure huviga.

2. Lisaks Taile oled varasemalt mänginud 
Lõuna-Koreas ja nüüd ka Hong Kongis. Kui 
palju erineb Aasia jalgpall sellest, mida me 
Eestis ja läbi UEFA sarjade Euroopas 
nägema oleme harjunud?

Aasia jalgpall on oma mastaabilt tohutu Aasia jalgpall on oma mastaabilt tohutu 
ning tihtipeale Euroopas ja Eestis olles seda 
nii hästi ehk ei tunneta. Siin on väga palju 
tipptasemel mängijaid, fänne on palju ning 
mäng on kiire ja huvitav. Erinevaid liigasid 
võrrelda on alati raske ja tegelikult ma ei 
oska ega taha seda ka teha.

3. Kuidas sa end uues koduklubis tunned? 
Ehk oskad jagada mõnda toredat lugu või 
miskit, mis sind üllatanud on?

Tunnen ennast väga hästi ning olen 
kohanenud. Kindlasti on nii kliima kui 
kultuuri mõttes suureks abiks olnud 
varasem Aasias mängimise kogemus. 
Mind üllatas võib-olla see, et suvine kliima Mind üllatas võib-olla see, et suvine kliima 
oli siin ikka väga kuum ja niiske, kusjuures 
see kuumus kestab veel siiani.Üllatav oli 
ehk ka see, et Hong Kong on oma 
mastaabilt väga suur, aga pindalalt väike ja mastaabilt väga suur, aga pindalalt väike ja 
kaugeim võõrsilmäng on tunni aja kaugusel. 
Julgen väita, et siinne metroosüsteem on 
üks parimaid maailmas.

Foto: Lee Man FC / Facebook

4. Mis võiksid olla meie trumbid mängus 
Taiga? Mida aga meie nende mängu puhul 
silmas hoidma peame?

Usun, et Tai mängijad ei ole meie kliimaga 
harjunud ning see saab olema neile 
katsumuseks. Iga päev +30 kraadiga elada katsumuseks. Iga päev +30 kraadiga elada 
ja äkitselt sellisesse külma sattuda ei ole 
nende jaoks kindlasti lihtne. 

Arvan, et oleme füüsiliselt tugevamad ning Arvan, et oleme füüsiliselt tugevamad ning 
distsiplineeritumad. Kindlasti peame olema 
valmis nende kiiruseks ning ootamatusteks, 
sest seal on palju tehnilisi mängijad, kelle 
lahendused võivad olla ettearvamatud.

5. Millist mängu Eesti jalgpallisõbrad 
oodata võiksid?

Kindlasti on tulemas põnev ja tempokas 
mäng vägagi erinevate jalgpalliriikide vahel. 
Iga päev sellised koondised Eestisse ei 
satu, seega loodan, et vaatama tuleb palju 
huvilisi!





13. oktoobri Eesti – Aserbaidžaani EM-valikmängus saadavad koondislasi 
maskotilastena väljakule Tallinna FC Flora noored. Klubi mängukorraldus- ja 
vabatahtlike juht Kristi Mäeorg kinnitas, et selline võimalus on noorte 
mängijate jaoks väga eriline. „Hea meel on selle üle, et suur osa nendest 
lastest, kes koondislasi väljakule saadavad, käivad usinalt maskotilasteks ka lastest, kes koondislasi väljakule saadavad, käivad usinalt maskotilasteks ka 
Flora kodumängudel. Koondisemäng on suur austusavaldus nendele lastele 
ja lapsevanematele, kes klubimängudel olenemata ilmast alati kohal käivad ja 
meid toetavad,” rääkis Mäeorg, kelle sõnul olid lapsed uudisest kuuldes elevil.
„Nad on hästi õnnelikud ja ootavad mängu väga! Nüüd saavad nad omadele 
toeks olla veelgi suuremal mängul.”

Samal mängul toetavad koondislasi pallilastena Viimsi JK noored pallurid. Neli Samal mängul toetavad koondislasi pallilastena Viimsi JK noored pallurid. Neli 
päeva hiljem toimuval Eesti – Tai maavõistlusmängul tulevad maskotilapsed 
JK Tallinna Kalevist, pallilastena tegutsevad Põhja-Tallinna JK Volta noored 
jalgpallurid.

Meeste koondise mängudele pakutakse maskoti- ja pallilapseks tulemise 
võimalust klubidele, kes käivad abiks ka noortekoondiste maavõistlustel ja 
sõprusturniiridel.

Oktoobrikuiste mängude palli- ja maskotilapsed 
tulevad Harjumaa klubidest

Foto: Liisi Troska





Esmaspäeval, 13. novembril 
toimuvad järjekorras 16. Eesti 
meistrivõistlused täringujalgpallis. 
Võistlustele registreerimine on 
avatud 11. novembrini.

Seniste täringujalgpalli 
meistrivõistlustega on selgunud 15 meistrivõistlustega on selgunud 15 
erinevat võitjat. Mullu krooniti 
täringujalgpalli Eesti meistriks Viljar 
Voog, kes on võistlustules ka 
tänavu. „Tähistasin oma esimest 
turniirivõitu traditsiooniliselt – 
karikasse sai valatud veidi kihisevat. karikasse sai valatud veidi kihisevat. 
Tuli aga välja, et karikas lekib, nii et 
tulen tänavu uue ja parema järele,” 
rääkis valitsev meister Voog.

Seni toimunud võistlustel pole 
ühelgi võitjal õnnestunud tiitlit 
kaitsta ega võistluseid enam kui kaitsta ega võistluseid enam kui 
ühel korral võita. Voog kinnitab, et 
plaanib eelmisel aastal võidu järel 
antud lubaduse ellu viia ning 
esimesena tiitlikaitsja tähiseni 
jõuda. 

„On viimane aeg, et keegi saaks vähemalt kahekordseks meistriks! Seega kutsun kõiki eelmisi 
tšempione kaasa lööma, et lõpuks kollanokkade hegemoonia lõpetada,” lisas Voog.

Täringujalgpalli Eesti meistrivõistlused toimuvad 13. novembril algusega kell 18.00 Eesti Jalg-
palli Liidu konverentsikeskuses. Läbi aastate on täringujalgpalli meistrivõistlustel osalejate 
seas olnud mitmeid endiseid ja praeguseid koondislasi, kellest on karika pea kohale tõstnud 
näiteks Markus Poom (2019), Kristian Marmor (2017) ja Marek Kaljumäe (2016).

Võistlustel osalemine on kõigile tasuta. Registreerimise tähtaeg on 11. november kell 14.00. 
Alagruppide koosseisud avalikustatakse täringujalgpalli koduleheküljel (www.dicefootball.eu) 
12. novembril kell 14.00.

Täringujalgpalli meistrivõistluste parimatele paneb auhinnad traditsiooniliselt välja 
Eesti Jalgpalli Liidu suurtoetaja A. Le Coq.

Algas registreerimine 
täringujalgpalli 
Eesti meistrivõistlustele

Registreeri end 
võistlustele siin!





Eesti – Aserbaidžaani EM-valikmängus ja Eesti – Tai maavõistluses teenib parimaks 
mängijaks valitud Eesti koondislane Tauno Kangro pronksist taiese „Kalevipoja kojutulek”. 
Parima valikul on võimalik oma hääl anda kõigil.

Kohtumise parim Eesti koondise mängija valitakse internetihääletuse ja ekspertide 
arvamuse põhjal. Hääletus algab Eesti jalgpalli Facebooki lehel mängu vaheajal ning 
vältab kohtumise lõpuni. Kõigi hääletajate vahel läheb loosi Eesti koondise särk.

Eesti – Aserbaidžaani mängu auhinda esitleb Eesti Jalgpalli Liidu suurtoetaja Nike.

ASERBAIDŽAANI JA TAI 
MÄNGUDE PARIMAD 
TEENIVAD KALEVIPOJA TAIESE

Anna oma 
hääl 
siin! 





Jalgpallifänn. Eraelus sotsiaalmeedia turunduse juht.
Intervjueeris Frank Kolde

Fänniportree Ivan Špol

Kuidas jõudsid jalgpalli juurde? Miks just 
jalgpall?

Jalgpall sai veidral kombel kõige tähtsamaks Jalgpall sai veidral kombel kõige tähtsamaks 
asjaks mu elus juba lapsepõlves. Ma ei 
mäleta enda lapsepõlvest liiga palju. Olin 
rõõmus, kui televiisorist mingi jalgpall tuli või 
kui vanemad lubasid kummisaabastega 
teiste poistega palli toksida. Vanaisa püüdis 
õpetada malet, aga mind huvitas vaid, kuidas 
malendid malelauale niiviisi asetada, et 
moodustuks jalgpallitaktika.

Milline oli sinu esimene koondisemäng?

Televiisorist nägin ikka koondisemänge, aga 
siin sooviksin välja tuua esimese 
staadionikogemuse. 2. september 2005 – 
Eesti vs. Läti. Mina ja üks teine venekeelne 
staadionikogemuse. 2. september 2005 – 
Eesti vs. Läti. Mina ja üks teine venekeelne 
poiss otsustasime millegipärast minna 
fännitribüünile. Liiga hästi meid toona ei 
vaadatud, aga me olime südamest õnnelikud 
ja püüdsime kaasa mõmiseda, kui fännid 
omasid toetasid. Võit oli ka magus.

Tean, et oled tulihingeline jalgpallifänn. Tean, et oled tulihingeline jalgpallifänn. 
Kummad on sinu jaoks tähtsamad, kas klubi 
või koondise mängud? Või kas neid saabki 
nii võrrelda? Toimuvad ju mängud eri 
aegadel.

Minu jaoks on jalgpall tähtis. Kui peaks 
eristama, siis klubijalgpalli hindan veidi eristama, siis klubijalgpalli hindan veidi 
rohkem. Koondisemängude võlu seisneb aga 
rahva üldises kaasamises ja seda ei suuda 
üldjuhul klubijalgpall teha.

Milline on sinu jaoks koondisega seotud 
kõige meeldejäävam mälestus?

Lisaks kõige esimesele staadionikülastusele Lisaks kõige esimesele staadionikülastusele 
toon välja mängu, mida jälgisin ülekande 
vahendusel. 6. september 2013. 

Eesti oli vaid mõne minuti kaugusel 
ajaloolisest võidust Hollandi üle, kui kohtunik ajaloolisest võidust Hollandi üle, kui kohtunik 
otsustas anda Hollandi kasuks penalti, mille 
abil vastased 2:2 viigini jõudsid. See, kui 
palju kurbust, pettumust ja viha ma tol 
päeval saatuse üle tundsin, pani mõtlema, 
kui palju Eesti koondis ja jalgpall tegelikult 
korda läheb.

See intervjuu ilmub Aserbaidžaani See intervjuu ilmub Aserbaidžaani 
jalgpallikoondisega toimuva mängu kavas. 
Kas ka sinu jaoks on EM-valikturniir meie 
koondise jaoks olnud suur 
ebaõnnestumine? Kuidas kommenteerid 
koondise viimaseid esitusi?

See valiktsükkel on olnud pettumus. Seda ka See valiktsükkel on olnud pettumus. Seda ka 
tulemuste tõttu, aga mitte esmajärjekorras. 
Tuleb olla realist ja aduda, et on loogiline, et 
Eesti on nõrgem Austriast, Rootsist ja 
Belgiast. Küll aga pole kellelegi üllatuseks, et 
Eesti saab suure tõenäosusega märtsis 
võimaluse kahe võidu abil EM-ile jõuda. 
Peatreeneril on olnud terve valiktsükkel Peatreeneril on olnud terve valiktsükkel 
aega võistkond selleks ette valmistada. Selle 
asemel oleme olnud taktika osas 
paindumatud, samas võtmemängijad, kelle 
ümber võiks koondise ehitada, mängitatakse 
valedel positsioonidel.

Kardan, et raiskasime selles valiktsüklis Kardan, et raiskasime selles valiktsüklis 
suuri võimalusi, mida me kunagi enam tagasi 
ei saa. Lisaks on masendav tõdeda, et 
jõudsime sellisesse staadiumisse, et nägime 
koondist väljakul Rootsi vastu nii, nagu me 
tol septembri õhtul nägime.





Kuna pärast mängu Aserbaidžaaniga toimub 
ka maavõistlus Tai koondisega, kas oleksid 
oodanud koondiselaagrisse mõnda noort 
jalgpallurit?

Selleks valiktsükliks sobiks hästi kaasata 
rohkem U21-koondislasi, kes septembris 
näitasid Poola ja Bulgaaria eakaaslaste vastu näitasid Poola ja Bulgaaria eakaaslaste vastu 
head taset. Ei oleks oodanud tingimata poolt 
võistkonda, aga 2-3 mängijat kindlasti.

Kas Eesti peaks selle mängu kindlalt võitma? 
Kas võit natukenegi rehabiliteeriks koondist 
ja selle juhte?

Võidu peale peab mängima. Võita on alati hea. Võidu peale peab mängima. Võita on alati hea. 
Võit aitaks veidi leevendada praegust 
negatiivset fooni. Konkreetselt minu jaoks oli 
aga selle valiktsükli võlu märtsiks 
ettevalmistumine ja hetkel ei ole me vajalikke 
eesmärke saavutanud.

Samas on raske hinnata koondise tulemusi, Samas on raske hinnata koondise tulemusi, 
kui me päriselt eesmärke ei tea, sest neid 
pole avalikult kommunikeeritud.

Eesti jalgpalli hetkeseis on kurb. Koondis on Eesti jalgpalli hetkeseis on kurb. Koondis on 
Euroopa viimaste seas. Klubid kaotasid kõik 
oma euromängud. Kas sinu arvates on jalg-
palliliit kuskil protsessides või protsesside 
juhtimises teinud suuri vigu?

Jalgpalliliidu suurim viga seisneb selles, et 
kuskil on otsustatud, et Eesti Premium Liiga 
tase peab olema mingil koosolekul kunstlikult 
kokkulepitud tasemel. Paraku on seda 
orgaaniliselt võimatu hoida ja need meetmed, orgaaniliselt võimatu hoida ja need meetmed, 
mille abil seda üritatakse teha, on kunstlikud 
ja töötavad vastu eestlaste huvitõusule jalg-
palli vastu. Lisaks pärsivad need mängijate ja 
klubide loomulikku arengut, mis lõpuks 
mõjutab ka koondist.

Mida tuleks Eesti jalgpallis muuta, et meie 
koondis oleks natukenegi 
konkurentsivõimelisem?

Lõpetame „kunstliku Premium Liiga taseme Lõpetame „kunstliku Premium Liiga taseme 
toitmise“. Lepime ühiselt kokku, et kui sa oled 
talent, siis me peame kõik selleks tegema, et 
see andekas mängumees jõuaks nii vara kui 
võimalik välismaale. Kohaliku liiga 
arendamises seaks pealtvaatajate ja fännide arendamises seaks pealtvaatajate ja fännide 
huvid etteotsa. Suunaks ressursse suuremal 
määral noortesse, treeneritesse ja 
infrastruktuuri.

Miks peaksid ikkagi inimesed staadionile 
kohapeale mängu vaatama tulema? On ju kõik 
Premium liiga ja koondiste mängud mingitel 
platvormidel saadaval.

Jalgpalli vaatamine kohapeal on kogemus. Jalgpalli 
vaatamine kohapeal on etendus ja elamus. 
Kohapeal näed inimesi, tunnetad mängu ja kuuled, Kohapeal näed inimesi, tunnetad mängu ja kuuled, 
kuidas mängijad reageerivad. Kohapeal saad end 
välja elada, saad laulda, saad inimestega tuttavaks. 
Gurmaanid näevad kohapeal rohkem taktikalisi 
nüansse. Kui sulle läheb võistkond korda, siis 
kohaletulekuga näitad sa enda toetust. 
Kohaletulekuga annad sa signaali sportlasele, et Kohaletulekuga annad sa signaali sportlasele, et 
teda jälgitakse, ta on oluline ja tema pingutus läheb 
kellelegi korda. Ilma staadionipublikuta pole ka 
mängu.

Mida sooviksid lõpetuseks öelda?

Tahaksin, et Eesti jalgpallis oleks parem kommu-Tahaksin, et Eesti jalgpallis oleks parem kommu-
nikatsioon ja selgem väärtuste eest seismine. Ma ei 
taha arvata või suvalises ajakirjanduslikus artiklis 
teada saada, et peatreeneri lepingut pikendati. Ma 
ei taha arvata, kas jalgpalliliidu president julgeb 
UEFA üldisele arvamusele vastu olla või mitte. Ma 
tahan seda kuulda. Inimesed tahavad kuulda. 
Inimesed ja fännid tahavad mõista ja teada, et 
nende lemmikspordiala katuseorganisatsioon 
seisab nende, nende riigi ja ühiskonna huvide eest.

Koondise mängudel on õnneks veel suur 
publikuhuvi säilinud. Kodustel liigamängudel on publikuhuvi säilinud. Kodustel liigamängudel on 
aga publikuhuvi suhteliselt väike, kui jätta välja 
mõned erandid nagu Pärnu ja viimasel hooajal ka 
Levadia. Mida peaks sinu arvates nii jalgpalliliit kui 
ka klubid tegema, et ka liigamängudel oleks 
suurem publikuhuvi?

Selle küsimuse katab mu eelmine vastus. Premium Selle küsimuse katab mu eelmine vastus. Premium 
Liiga arendamisel peab prioriteediks osutuma fänn 
ja pealtvaataja. Kõiki protsesse ja arendusi peab 
vaatama läbi selle.





Eesti jalgpallikoondise ja FC Flora fänn.
Intervjueeris Frank Kolde

Fänniportree Mehis „Meh“

Kuidas jõudsid jalgpalli juurde? Miks just 
jalgpall? Oled ju pärit Haapsalust, mis on 
pigem kuulus oma vehklejate kui 
jalgpallurite poolest.

Naabruskonna lastega tagusime palli juba nii Naabruskonna lastega tagusime palli juba nii 
väikesest saadik, kui suudan mäletada. Siis, 
kui „Ostankino“ kanali venekeelses 
ülekandes mustvalge pildiga telekast 
Maradonat mängimas nägin, oli asi lukus. Maradonat mängimas nägin, oli asi lukus. 
Vehklemistrenni meelitati küll, äkki esimeses 
klassis juba. Korra käisin isegi kohal, aga 
seda ei olnud jalkaga võimalik võrrelda ja 
sinna see jäi.

Milline oli sinu esimene koondisemäng?

Kuna olin peres ainus „futboliiti“ nakatunu, Kuna olin peres ainus „futboliiti“ nakatunu, 
siis lapsena pidin teleka ette jääma. Esimene 
mäng oli 2001. aastal värskel A. Le Coq 
Arenal Iirimaa vastu 0:2. Selgelt on meeles 
esimene värav, mille Dunne ära sahistas.
 
Tean, et oled tulihingeline FC Flora fänn. Tean, et oled tulihingeline FC Flora fänn. 
Kumb on sinu jaoks tähtsam, kas klubi või 
koondis? Või kas neid saabki nii võrrelda? 
Toimuvad ju mängud eri aegadel.

Kindlasti on klubi minu jaoks tähtsam. Klubi-Kindlasti on klubi minu jaoks tähtsam. Klubi-
hooaeg kestab pikalt ja mänge on kordades 
rohkem. Oled selle kõigega kuidagi rohkem 
seotud. Koondise mängud on tore vaheldus 
ja välismängud on ka hea võimalus reisida 
põnevatesse sihtkohtadesse. Ütlen ausalt, et 
ei käi iga hinna eest igal mängul kohal, aga ei 
vali ka vastaseid nende rankingu ja fame’i 
järgi.

Milline on sinu jaoks koondisega seotud 
kõige meeldejäävam mälestus?

Viimane eredaim mälestus on ilmselt 
sellekevadine mäng võõrsil Austriaga. Laski sellekevadine mäng võõrsil Austriaga. Laski 
staadion oli täis ja atmosfäär hea. Eriti heaks 
tegi asja see, et meie juhtisime mängu teise 
poolaja keskpaigani...

See intervjuu ilmub Tai Kuningriigi 
jalgpallikoondisega toimuva mängu kavas. 
Intervjuu sinuga on selles kavas seepärast, 
et oled aasia jalgpalli huviline. Milline on 
sinu arvates Tai ja laiemalt Kagu-Aasia 
jalgpalli tase võrreldes Eestiga?

Aasia jalgpall on nagu täiesti omaette liik, Aasia jalgpall on nagu täiesti omaette liik, 
eriti Kagu-Aasia. Lihtne ja lõbus jalgpall, kus 
taktika ja organiseeritus on kolmandajär-
guline. Aasia klubide meistrivõistlustel Tai 
klubidel väga tulemustega kiidelda pole.

Kas Eesti peaks selle mängu kindlalt 
võitma?

Alahinnata ei tohi vastaseid kunagi, aga 
eeskätt distsipliini, organiseerituse ja füüs-
ilise üleolekuga peaks Eesti võitma. Tai 
koondises on enamus oma kohaliku liiga 
mehed. Välisklubide mängijaid on vähe, ere-
damaks näiteks on ehk paar kutti J-league’ist 
ehk Jaapani kõrgliigast.

Midagi oli õhus. Äkki ka 2019. oktoobri 
Tallinn die Nationalmannschaft. Peale meie 
koondise olen alati toetanud neid (lisaks 
Jaapanile ja Kolombiale) ja oli eriline päev 
neid omas kodus vastu võtta.





Koondise mängudel on õnneks veel suur publikuhuvi säilinud. Kodustel liigamängudel on publikuhuvi aga suhteliselt 
väike, kui jätta välja mõned erandid nagu Pärnu ja viimasel hooajal Levadia. Mida peaks sinu arvates nii jalgpalliliit kui 
ka klubid tegema, et liigamängudel oleks suurem publikuhuvi?

Miljoni dollari küsimus, millele võluvitsaga lahendust pole. Et tavainimene tuleks staadionile külmetama, peab talle 
mängukülastus olema tehtud võimalikult mugavaks (söök, jook, WC, soe tekk ja mida kõike veel). Palju loeb ka 
kogukondade kasvatamine ja traditsioonide tekitamine, aga kõige olulisem on vast ikkagi tase: kui sul on, mida ja keda 
vaadata, siis on ka huvi kindlasti suurem.

Miks peaksid ikkagi inimesed staadionile kohapeale mängu vaatama tulema? On ju kõik Premium liiga ja koondiste Miks peaksid ikkagi inimesed staadionile kohapeale mängu vaatama tulema? On ju kõik Premium liiga ja koondiste 
mängud mingitel platvormidel saadaval.

See on positiivne, et mänge kantakse üle, aga ainult kohapeal saab tõelise „fiilingu“ kätte ning näeb ja kuuleb ka asju, mis 
ülekandesse ei jõua. Lisaboonus – kui TV mängukommentaar on selline, et kõrvast tilgub juba verd, siis staadionile tulles 
saab ennast sellest säästa.
 
Tänasel päeval on suurt vastukaja tekitanud UEFA otsus lubada Venemaa U17 koondised rahvusvahelistele 
võistlustele. Kuidas seda otsust kommenteerid?võistlustele. Kuidas seda otsust kommenteerid?

Kui Ukraina territoriaalne terviklikkus on taastatud, sõjakurjategijad vastutusele võetud ja reparatsioonid tasutud, siis 
võib Venemaa koondiste areenile naasmist arutama hakata. Hetkel on see klassikaline UEFA käitumine.
 
Kuidas kommenteerid jalgpalliliidu kommunikatsiooni selles küsimuses?

EJLi kommunikatsioon või selle puudumine tundub piinlikuks traditsiooniks saavat, meenutades ka kevadist 
pildiskandaali. Kahjuks jääb hetkel mulje, et uus konkreetsem avaldus on tehtud vaid sponsorite surve tõttu.
  
Mida soovid lõpetuseks öelda?

Nagu üks ära tinistatud fänn ikka, loodan, et millalgi toimuvad ka õiged lükked ja saabuvad paremad päevad. 
Ronime koos mudast välja ja teeme suuri asju. Elagu Eesti!

Kas ka sinu jaoks on EM-valikturniir meie koondise 
jaoks olnud suur ebaõnnestumine? Kuidas 
kommenteerid koondise viimaseid esitusi?

Kivist vett välja ei pigista – vaatame, mitme mehe 
nime taga on kirjas Euroopa tasemel klubi või 
Euroopa tippklubi. Jah, alati tuleb võitma ja võitlema Euroopa tippklubi. Jah, alati tuleb võitma ja võitlema 
minna. Ükskõik, kes vastu tuleb. Austrias oleks 
peaaegu õnnestunud. Spordis loevad tulemused ja 
nende põhjal on tsükkel siiamaani fiasko.
 
Mida tuleks Eesti jalgpallis muuta, et meie 
koondis oleks natukenegi konkurentsivõimelisem?

Areng on seisma jäänud või juhul, kui areng toimub, Areng on seisma jäänud või juhul, kui areng toimub, 
siis muu maailm areneb veel kiiremini. Eesti klubid ja 
koondis on kahjuks Euroopa 
põhjamudas. See vabandus, et oleme väike riik, ei põhjamudas. See vabandus, et oleme väike riik, ei 
päde... Island ja Läti on EM-finaalturniiril käinud. 
Pidevalt tipus olla on väikse riigi jaoks suhteliselt 
võimatu, aga püsivalt mudas olla pole ka tarvis. 
Värskeid ideid ei tule peale, kui pikalt on ühed ja 
samad inimesed asju otsustamas, sealt peavadki 
muutused algama. Noortetöö on kõige ABC ja kui 
see on korras, siis tuleb ka püsivalt korraliku 
tasemega mängijaid peale.
 

 





VIKTORIINI-
KÜSIMUSED

1.  Aserbaidžaani kõrgliigas on viimase 15 aasta jooksul platsil käinud lausa seitse Eesti 
mängijat. Millist klubi on esindanud nii Dmitri Kruglov, Taavi Rähn, Andrei Stepanov kui 
Vladimir Voskoboinikov?

2.2. Aserbaidžaani esiklubi Karabahhi abitreenereid Eltšin Rahmanovit ja Zaur Tagizadet 
ühendab mõlemat üks Eesti klubi, mida nad 1997. aastal meistriliigas esindasid. Milline klubi? 
Nii enne kui pärast seda kandis klubi hoopis Pärnu Tervise nime, kuid küsitav nimi kattub 321 
elanikuga Raplamaa alevikuga, kus meeskond kodumänge mängis. Sel hooajal mängis samas 
paigas Vändra Vapruse duubeltiim.

3. 3. 2004. aastal osales Eesti koondis Bangkokis miniturniiril, mille poolfinaalis mindi vastamisi 
Taiga. Väravateta viigi järel otsustati edasipääseja penaltiseerias, mille vastased 4:3 võitsid. 
Eesti poolt viimasel löögil eksinud mängija on sealjuures Sinisärkidest ainus, kes on löönud 
Tai vastu värava – see sündis neli aastat varem 1:2 kaotusmängus ning omapärasel kombel 
just nimelt penaltist. Kes eestlastest on Tai vastu löönud kahel korral penaltit?

4. Henri Anier mängis eelmisel kahel hooajal Tai klubis. Mis on selle klubi nimi?

5. 90 protsenti Tai elanikest on ühe ja sama usundi järgijad. Millise usundi?

Vastused: 1. SBakuu Neftši    2. Lelle SK   3. Martin Reim   4.Muangthong United     5. Budism





Kava koostasid: Eva-Maria Kriisa, Katrin Veek, Raul Ojassaar
Fänniportree: Frank Kolde
Kujundus: Karl Sten Kõks
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